



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Tomasz Zadrozny

Assistant Expedition Leader

EN Tomasz obtained Master of Science degree and Engineering degree in Animal Science at the Agricultural University of Warsaw/Poland. He overwintered twice in Antarctica where he worked as biologist and base commander of the

Polish Antarctic Station - Arctowski. From 1999, he works on board of Passengers Expedition Vessels. His favourite Earth's "corners" are the areas around the Poles - the Polar Regions. There he shares with the guests his

personal experience and presents lectures about wildlife of the Arctic and the Antarctic. One of his highlights has been the discovery of a previously unknown channel in Melchior Islands Archipelago on Feb. 2, 2003.

DE Tomasz hat an der Universität für Agrarwissenschaften in Warschau/Polen Tierbiologie und Ingenieurwissenschaften studiert und beide Studiengänge mit einem Masterzertifikat abgeschlossen. Er überwinterete zweimal in der Antarktis wo er als Biologe und Chef der

polnischen Antarktisstation Arctowski arbeitete. Seit 1999 arbeitet er auf Expeditions-Kreuzfahrtschiffen. Dabei bevorzugt er die Gebiete um die Pole - die Polarregionen. Mit den Passagieren teilt er seine persönlichen Erfahrungen, die er in beiden Polargebieten

gemacht hat. Gleichzeitig hält er Vorträge an Bord, vorwiegend über die Tierwelt der Arktis und Antarktis. Einer der Höhepunkte in seinem Leben war die Entdeckung eines bisher unbekanntes Kanals zwischen den Melchiorinseln am 02. Februar 2003.